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Zápis z jednání VV ČF dne 18. 04. 2023 – 04/2023 

Lomnického 1705/5, Praha 4  

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jan Kovář, Petr 
Galasovský, Jiří Dufek (od 9:50), Petr Musil, Tomáš Pacák 

 Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Lukáš 
Laštovička, Veronika Jelínková, Filip Šuman (do 13:37) 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním  

Ověřovatelé:  Petr Galasovský, Jan Kovář 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 
Zahájení: 09:42 
Ukončení: 15:12 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 03/2023 a programu jednání 04/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Komplexní program podpory oddílů 

6) Mezinárodní záležitosti 

7) Informace ze sekretariátu 

8) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

9) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023 

10) Přehled komplexní struktury programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (mimo Komplexní program) 

11) Návrh Projektu 1. ligy žen 23/24 

12) Rozpočet 2023 

13) Návrh úprav legislativních předpisů 2023 

14) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

15) Analýza reprezentačních družstev 

16) Hodnocení plnění rozvojového plánu českého florbalu 

17) Zpráva o stavu příprav juniorské reprezentace na MS juniorů 2023 

18) Valná hromada 2023 

19) Návrh na úpravy Statutu ORK a Odvolacího řádu 

20) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 
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21) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 

22) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 

23) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024 

24) Superpohár 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury za poslední období 

41) Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

42) Internetová platforma pro videopřenosy v elitních soutěžích 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 03/2023 a programu jednání 04/2023 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/04/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 03/23 

- schvaluje program jednání VV 04/23 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 04/23 P. Galasovského, J. Kováře 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Kromě usnesení 10/01/23 byla všechna usnesení splněna. 

Usnesení č. 02/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KEFAM – komise jednala 4. 4.; hlavními body bylo BigBoard Superfinále 2023 – partnerská situace, 

stav organizačních příprav a stav ticketingu; stav poptávkového řízení ticketingové a video platformy 

pro elitní soutěže; zhodnocení stavu plnění povinností z reglementů elitních soutěží – především 

pokládka povrchu Livesport Superligy a komentovaná utkání; termíny TV utkání na konci ročníku – 

R. Urbář a Z. Mlčoušek krátce doplnili; finalizace materiálů pro VV; připomínkovací řízení. 

 

EKO – komise jednala 5. 4.; hlavními body byla aktualizace provozních, regionálních a projektových 

rozpočtů; nový koncept PP3; krátká diskuse – Livesport Superliga – počet pražských celků a vliv na 
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florbal, připomínkovací řízení. V rámci informací k Superlize si člen VV požádal o data – počty hráčů, 

kteří mají bydliště, studium či práci na území Prahy. 

 

KIN – komise jednala 6. 4. online; hlavními body bylo hodnocení Projektu 5 sportů; odeslání 

dotazníku vytipovaným halám; vypořádali zaslané připomínky k materiálu pro VV – Aktualizace a 

doplnění projektů k podpoře infrastruktury; aktualizace Rozvojového plánu komise; Rozpočty KIN 

2023; příprava materiálu Zpráva o činnosti pro VH; kritéria k analýze stavu a vývoje infrastruktury; 

připomínkovací řízení. 

 

KR – komise nejednala. 

 

KS – komise jednala 3.4.; hlavními body byla diskuse o nastavení podmínek pro možnost 

nastupování hráčů na turnaji MČR a diskuse nad myšlenkou na celkovou změnu uspořádání turnajů 

typu MČR; selhání pořadatelské služby v play-down Národní ligy; finalizace materiálu pro VV; 

připomínkovací řízení. 

 

KRD – komise jednala 5. 4. online; finalizace materiálu pro VV Vyhodnocení kroků k dosažení vyšší 

prestiže rozhodčích; příprava nominace rozhodčích a delegátů na BigBoard Superfinále 2023; 

vyhodnocení účasti celostátních rozhodčích a delegátů na seminářích sezóny 2022/2023 – 

rozhodnutí o výši sankcí pro osoby, které nesplnily stanovenou minimální účast; zpětná vazba 

k uskutečněnému víkendovému semináři při utkání play-off pro skupinu rozhodčích zařazených 

v PTR; domluva na obsahu dubnového newsletteru pro rozhodčí a delegáty; připomínkovací řízení. 

 

KRP – komise jednala 30. 3.; hlavními body byla příprava materiálů pro VV – Program PP č. 2B – 

Podpora rozvoje ženského florbalu včetně důvodové zprávy; materiál k náborům byl předložen KVM 

ke zpětné vazbě a případným připomínkám; akční list Ženy v ČF – aktuální stav; Kodex – 

harmonogram dodání do oddílů – nutná finalizace obsahové stránky; připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise jednala 11. 4.; hlavními body bylo finále školských soutěží Subterra – účast v průběhu 

BigBoard Superfinále 2023; školské turnaje – zhodnocení ročníku obou kategorií – úspěšné, 

zhodnocení výstupů z dotazníků; nábory komise KRP; nastupování dívek v chlapeckých kategoriích; 

informace z oblasti trenérského vzdělávání a připomínkovací řízení; jednání byla poprvé přítomna 

L. Macerová v roli sekretáře komise. 

 

KRO – komise nejednala, připomínkovací řízení řešili online. 
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Usnesení č. 03/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o aktuálním vývoji v politických záležitostech zejména z NSA.  

P. Musil doplnil o další informace z NSA – dotační výzvy pro sportovní svazy 2023 – vše bude 

vyplaceno do konce 04/2023; výzva Můj klub – stále probíhá administrace žádostí – vyplacení do 

konce 06/2023. VSA 2023 – vyhodnocení a vyplacení do konce 04/2023; Materiálně technická 

základna sportu – vyhodnocení žádostí do 30/6/2023. Provoz a údržba 2023 bude vypsán v polovině 

roku 2023. Výzvy NSA pro rok 2024 – vypsání neinvestiční na podzim roku 2023; Můj Klub 2024 

bude aktualizován mimo jiné o asignaci svazů s potvrzením účasti v soutěžích a minimální výši 

příspěvků ve výši 200 Kč, dojde ke sjednocení - 1 žádost Můj klub 2024; VSA 2024 – garance 80 % 

pokud 3x subjekt dotaci obdržel, dostane znovu. VSA MD 2024 – podpora pouze pro 2 akce ročně.  

Dále informoval o přípravě seminářů NSA – investiční výzvy, parasport, rejstřík sportu, sjednocení 

používání česko x czechia. Také informoval o přípravě aplikace ADV pro sportovce – pro kontrolu 

složení léků vůči zakázaným látkám. 

Dále byly předloženy informace o připravované kandidatuře o MS 2025 v ČR. Proběhla jednání se 

zástupci měst i krajů v Brně a Ostravě. 

F. Šuman informoval o nadcházející VH ČOV – budou diskutovány nové stanovy. Krátce 

okomentoval situace olympijských a neolympijských sportů. Extrémně důležitá situace i pro florbal. 

Dále krátce informoval o stavu postoje MOV a českého sportu s ohledem na start sportovců z Ruska 

a Běloruska.  Členové VV krátce diskutovali. 

 

Usnesení č. 04/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí aktuální informace z NSA, včetně informací o 

dotačních výzvách NSA pro rok 2023 a plán vypisování a úpravy 

pro rok 2024 

- bere na vědomí informace ke kandidatuře MS 2025 v ČR 

- bere na vědomí informace o nadcházející VH ČOV 

 

 

AD 05) Komplexní program podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO předložil aktuální informace k PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu. 

V prezentaci shrnul důležitá data z harmonogramu programu a informoval o průběžné práci 

sekretariátu. Shrnul průběh zpracování přihlášek a zároveň informoval o analytickém nástroji pro 

data ze sociálních sítí.  
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Usnesení č. 05/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace k PP3 – Komplexní rozvoj 

oddílů a florbalu 

 

 

AD 06) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák informoval o mezinárodních záležitostech. F. Šuman poté informoval o jednání VV IFF 

v Praze. Dále informoval o připravovaném jednání zástupců 13–15 federací v Malmö. T. Frank 

krátce doplnil informace o dotazníkovém šetření IFF k tématům budoucího směřování florbalu, kdy 

bude sestavena skupina českých zástupců, kteří by se měli dotazníkové šetření zúčastnit. Také 

upozornil, že pokračuje mezinárodní diskuse k Champions Cupu. ČF v nejbližší době plánuje 

online schůzku s českými zástupci – shrnutí nového modelu. 

Usnesení č. 06/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace z jednání VV IFF 

- bere na vědomí informace o připravované schůzce IFF v Malmö 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu včetně schůzky 

s českými zástupci 

 

 

AD 07) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu.  

V rámci bodu byly předloženy F. Šumanem informace k nastavení spolupráce mezi ČF a ČF s.r.o. 

a o názorech auditora a daňových odborníků ohledně aktualizované smluvní úpravy. V prezentaci 

byly předloženy souvislosti spolupráce od založení ČF s.r.o. Prezentoval členům VV plánované 

úpravy ve smlouvě, důvody k úpravě a také plánované navazující kroky včetně personálních úprav. 

VV diskutoval draft smlouvy a podrobně také přílohu smlouvy upravující praktické aspekty 

spolupráce. Finální podoba smlouvy bude předložena na dalších jednání VV. T. Frank krátce doplnil 

informace v souvislosti k personálním krokům, které jsou se změnami v ČF s.r.o. spojené. Členové 

VV rozsáhle diskutovali celou problematiku včetně formálního řešení VH ČF s.r.o. 1x ročně v rámci 

jednání VV. V rámci bodu R. Urbář informoval o proběhlém BigBoard Superfinále 2023. Členové 

krátce okomentovali svoje postřehy, přičemž celkové hodnocení bylo velmi pozitivní ze všech 

pohledů. 

 

Usnesení č. 07/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace ke smlouvě mezi ČF vs. ČF s.r.o. 

- bere na vědomí informace k proběhlému BigBoard Superfinále 

2023 

- bere na vědomí informace o personálních věcech 
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AD 08) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

T. Pacák za KEFAM předložil finalizovaný materiál Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, 

Extraligy žen a 1. ligy mužů. Po krátkém shrnutí nebyla již k materiálům diskuse. 

 

Usnesení č. 08/04/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh na úpravy reglementů 

Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů  

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: T. Pacák   Termín: 30. 04. 2023 

 

 

AD 09) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2023/2024 

 

T. Pacák za KEFAM předložil finalizovaný materiál Návrh znění projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023. Po krátkém shrnutí nebyla již k materiálům 

diskuse. 

 

Usnesení č. 09/04/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh znění projektu Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2023/2024 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín: 30. 04. 2023 

 

 

AD 10) Přehled komplexní struktury programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (mimo Komplexní program) 

 

P. Musil za KRO předložil finalizovaný materiál Program podpory č. 1 – Vznik nových oddílů a 

Program podpory č. 2A – Podpora rozvíjejících se oddílů na sezónu 2023/2024. 

 

Usnesení č. 10/04/23: VV ČF 

- schvaluje Program podpory č. 1 – Vznik nových oddílů a Program 

podpory č. 2A – Podpora rozvíjejících se oddílů na sezónu 

2023/2024. 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 30. 04. 2023 
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AD 11) Návrh Projektu 1. ligy žen 2023/2024 
  
J. Dufek za KS předložil finalizovaný materiál Návrh projektu 1. ligy žen 2023/2024.  Po krátkém 

shrnutí nebyla již k materiálu diskuse. 

 

 
Usnesení č. 11/04/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh projektu 1. ligy žen 

2023/2024  

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: J. Dufek Termín: 30. 06. 2023 

 

 

AD 12) Rozpočet 2023 

 

D. Novák za EKO předložil aktualizovanou verzi provozních, projektových i regionálních rozpočtů 

2023. T. Frank přiblížil členům VV nejvýznamnější změny v rámci aktualizace jednotlivých rozpočtů. 

U provozních rozpočtů se počítá proti schválené verzi s vyšší dotací ze státního rozpočtu dle 

avizovaného systému od NSA, přičemž tyto možné finance byly primárně využity k posílení podpory 

oddílů v rámci Komplexního programu, který VV vnímá jako důležitý pilíř posunu celého sportu a ke 

snížení původní výše schodku. Rozpočet také počítá s dílčí úpravou podmínek zaměstnanců 

českého florbalu. Následně se diskutovala aktualizace regionálních a projektových rozpočtů. 

Dále krátce okomentoval situaci ohledně zaslané žádosti o dotaci na MHMP na BigBoard 

Superfinále 2023, kde k rozhodnutí dojde pravděpodobně až v červnu 2023. To má vliv na stav 

nákladů a výnosů z BigBoard Superfinále 2023 pro ČF spolek a ČF s.r.o. i s přihlédnutím ke 

spoluúčasti v dané dotaci v případě jejího přidělení. 

 

Usnesení č. 12/04/23: VV ČF 

- schvaluje aktualizovanou verzi provozních rozpočtů 2023 

- schvaluje aktualizovanou verzi projektových rozpočtů 2023 

- bere na vědomí aktualizovanou verzi regionálních rozpočtů 2023 

- bere na vědomí o stavu podané žádosti o dotaci MHMP na 

BigBoard Superfinále 2023 

 

 

AD 13) Návrh úprav legislativních předpisů 2023 

 

T. Frank za LEGK předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh úprav legislativních 

předpisů 2023. Vypořádání připomínek probíhá a na dalším jednání VV bude zástupcem sekretariátu 

detailně představeno i s odborným komentářem. 
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Usnesení č. 13/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

úprav legislativních předpisů 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 15. 05. 2023 

 

 

AD 14) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh úprav koncepce 

oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů. Aktuálně probírány připomínky a na dalším jednání 

VV bude komplexně shrnuto, aby mohla být koncepce případně schválena. 

 

Usnesení č. 14/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Galasovský  Termín: 15. 05. 2023 

 

 

AD 15) Analýza změny struktury reprezentačních družstev 

 

V. Culka za KR předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Analýza reprezentačních 

družstev. K materiálu nedorazili připomínky a bude finalizován na další jednání. 

 

Usnesení č. 15/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Analýza 

změny struktury reprezentačních družstev 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: V. Culka  Termín: 15. 05. 2023 

 

 

AD 16) Hodnocení plnění rozvojového plánu českého florbalu 

 

D. Novák předložil materiál Hodnocení plnění rozvojového plánu českého florbalu. Krátce shrnul pro 

členy VV proces, jakým se má hodnocení zpracovat do následujícího jednání VV. 

 

Usnesení č. 16/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k přípravě hodnocení plnění 

rozvojového plánu českého florbalu  

- ukládá připravit hodnocení za jednotlivé oblasti na další jednání VV 

Zodpovídají: Všichni předsedové Termín: 10. 05. 2023 
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AD 17) Zpráva o stavu příprav juniorské reprezentace na MS juniorů 2023 

 

V. Culka za KR předložil materiál Zpráva o stavu příprav juniorské reprezentace na MS juniorů 2023. 

Z. Svobodová krátce okomentovala očekávání, přípravy i zajištění týmu na samotné akci. 

 

Usnesení č. 17/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o stavu příprav juniorské reprezentace 

na MS juniorů 2023 

 

 

AD 18) Valná hromada 2023 

 

T. Frank předložil návrh Programu jednání Valné hromady 2023. Krátce okomentoval navržené body 

programu včetně vysvětlení zařazení bodu kolem Stanov. Podrobnější informace a důvodová zpráva 

bude obsahem jednání následujícího VV. Současně zmínil, že na další jednání VV bude předloženo 

k VH více materiálů. 

 

Usnesení č. 18/04/23: VV ČF 

- schvaluje navržený Program jednání Valné hromady 2023 

 

 

AD 19) Návrh na úpravu Statutu ORK a Odvolacího řádu 

 

T. Kafka za ORK předložil materiál Návrh na úpravu Statutu ORK a Odvolacího řádu. Vzhledem 

k jeho nepřítomnosti předložený materiál krátce okomentoval D. Novák. Současně informoval členy 

VV nad proběhlou schůzkou, kde si zástupci ČF (D. Novák a T. Frank) upřesnili se zástupci ORK 

(T. Kafka, P. Zvěřina) předkládaný návrh na úpravu Statutu ORK a Odvolacího řádu, probrali 

termínové požadavky k vypracování zprávy ORK na VH, která bude VV předložena nejpozději 

v podkladech pro květnové jednání VV tak, aby se s jejím obsahem bylo možné seznámit ještě před 

VH. Proběhla také společná domluva, že členové ORK naplní zákonnou povinnost a nechají se 

zapsat do rejstříku. 

 

J. Dufek se dotázal na situaci s odvoláním FBŠ Jihlava. T. Frank a D. Novák krátce okomentovali 

s tím, že T. Kafka zmiňoval, že ORK rozhodnutí připravuje. 

 

Návrh usnesení č. 19/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k odvolání FBŠ Jihlava 

- bere na vědomí materiál Návrh na úpravu Statutu ORK a 

Odvolacího řádu 

- ukládá připomínkovat materiál 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 15.05.2023 
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AD 20) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 
 
L. Dolejš za KVM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh změn a doplňků 

směrnice a kritérií získávání trenérských licencí. K materiálu již nebyly žádné připomínky ani 

diskuse. 

 

Usnesení č. 20/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 15. 05. 2023 

 

 

AD 21) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 
 
L. Dolejš za KVM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh úpravy povinnosti oddílů 

mít mládežnická družstva pro následující sezóny. K materiálu již nebyly žádné připomínky ani 

diskuse. 

 

Usnesení č. 21/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující 

sezóny  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 15. 05. 2023 

 

 

AD 22) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 
 
J. Kovář za KIN předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Aktualizace a doplnění projektů 

k podpoře infrastruktury. Informoval o drobném doplnění materiálu na základě došlých připomínek. 

 

Usnesení č. 22/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál 

Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá :J. Kovář  Termín: 15. 05. 2023 

 

 

AD 23) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024 

 

M. Musil za KRP předložil materiál PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024.  
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L. Laštovička okomentoval celý projekt, včetně harmonogramu schvalování žádostí o zařazení do 

projektu. Proběhla krátká diskuse a materiál byl předán do připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 23/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál PP č.2B – Podpora rozvoje ženského 

florbalu 2023/2024 

- ukládá připomínkovat materiál 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 15. 05. 2023 

 

 

AD 24) Superpohár 
 
J. Dufek za KS nepředložil na základě Usnesení č. 10/01/23 návrh detailnějšího systému organizace 

Superpoháru včetně řešení zdrojů, zajištění pořadatelství ze strany ČF i s případným zapojením 

zúčastněných oddílů, řešením místa konání a dořešení termínu konání. Požádal o odložení na další 

jednání VV. 

 

Usnesení č. 24/04/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury za poslední období 

 

J. Kovář za KIN nepředložil materiál Analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury za poslední 

období a požádal o odložení tohoto bodu až do nového plánu práce VV. 

 

Usnesení č. 40/04/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu do nového plánu práce VV 

 

 

AD 41) Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže 

rozhodčích. Krátce materiál okomentoval, připomněl nejdůležitější body a poukázal na případný 

budoucí posun. 

 

Usnesení č. 41/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení 

vyšší prestiže rozhodčích 
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AD 42) Internetová platforma pro videopřenosy v elitních soutěžích 

 

R. Urbář předložil materiál Internetová platforma pro videopřenosy v elitních soutěžích. Krátce 

okomentoval průběh a vyhodnocení poptávkového řízení. Současně informoval, že u nejvhodnější 

nabídky bude zahájeno jednání s potenciálním dodavatelem pro platformu od sezony 2023/2024. 

 

Usnesení č. 42/04/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Internetová platforma pro videopřenosy v 

elitních soutěžích 


